

《游藝社 2024 年冬季課程—素描系列》

期 間：每週四晚間 6：30 - 9：30，共 12 堂。【已於 11/14 開課，陸續招生中】

地 點：中央研究院物理研究所 5 樓會議室

人 數：12-15 名（額滿為止）

師 資：鍾民豐先生（師大美術研究所畢業，自 93 年起擔任游藝社師資）

費 用：

1. 單幅畫報名，每堂 370 元，所以一幅畫若是需花費兩堂課就是 740 元。全期報名優惠收費共 3700 元（八五折計算）。
2. 學費包含每人每幅畫用紙一張及炭筆公用，其餘畫具自備，可請班長統一購買（開始上課前一周將發信通知），班長為義務服務，所以只能於開課時因購買公用畫紙之際，同時幫同學購買，其餘時間要麻煩同學自行上美術社採購。
3. 小班教學，報名繳費後，恕無法退費，如需請假，請盡量於前一天事先告知班長。報名全期同學可於學期結束後兩個月內完成補課。
4. 報名全期並全勤者，老師致贈版畫一張（16 開）；全勤學習因故缺堂於一周內補課完成者，皆可納入獎勵（是否更改規則由老師認定）。

注意事項：請自備後列畫具，可向班長張文薰 (wenhsun79@gate.sinica.edu.tw, 2789-5728) 詢問畫具購買清單，以下提供參考：鉛筆、黑白炭精筆、軟橡皮、硬橡皮（可能用到）、紙膠帶、畫板（8K）、紙筆、粉彩筆、水性色鉛筆、水彩筆、洗筆盤、保護噴膠、小海綿塊（抹勻炭色之用）。

內 容：課程由淺入深引導大家學習，課程規劃如下：

1. 題材：各類型題材動物六幅。
2. 使用媒材含：灰紙素描五幅以及色鉛筆畫一幅。

報名網址：<https://forms.gle/4JGvmgRSdLgZbcCR9>

或電話、email 向班長張文薰報名（wenhsun79@gate.sinica.edu.tw，2789-5728）註明姓名、服務單位、職別、電話、電子郵件以及本社推薦人（無則免填）。

素描班班長：張文薰，2789-5728

游藝社社長：廖慧如，2789-8373

游藝社作品賞析：<https://www.facebook.com/minfeng.jong>



本期題材預覽：



01~02 鹿頭-灰紙素描
(日期：11/14、11/21，學費：\$740)



03~04 水獺-灰紙素描
(日期：11/28、12/5，學費：\$740)



05~06 小貓熊-灰紙素描
(日期：12/12、12/19，學費：\$740)



07~08 斑貓-灰紙素描
(日期：12/26、114/1/2，學費\$740)



09~10 麋鹿-灰紙素描
(日期：1/9、1/16，學費：\$740)



11~12AI 小熊軟糖(圓)_色鉛筆畫
(日期：1/23、114/2/6，學費\$740)

《2024 Winter Courses at the Arts Club – Sketching Series》

Period : Every Thursday from 6:30 PM to 9:30 PM, a total of 12 sessions. **【Starting on Nov 14th. Currently open for enrollment.】**

Place: Conference Room, 5th Floor, Institute of Physics, Academia Sinica

Number of Participants: 12-15 (until full)

Instructor: Mr. Jong Min-feng (Graduated from National Taiwan University of Arts, serving as an instructor at the Arts Club since 2004)

Fees:

1. For single sketches, the fee is NT\$370 per session. If a sketch requires two sessions, the total will be NT\$740. The discounted fee for enrolling for the entire term is NT\$3,700 (15% discount).
2. The tuition includes one piece of paper and communal charcoal pencils per participant. Students should bring their own additional materials, but can request the class leader to make bulk purchases (notification will be sent one week before classes start). The class leader provides voluntary service and can only assist with the purchase of communal materials at the beginning of the course. Other supplies should be purchased individually.
3. Small class sizes; once payment is made, no refunds can be issued. If you need to take leave, please inform the class leader at least one day in advance. Students who enroll for the entire term can make up missed classes within two months after the semester ends.
4. Students who enroll for the entire term and maintain full attendance will receive a print (size 16K) from the instructor. Those who have perfect attendance but miss a class for valid reasons and make it up within a week will also be eligible for rewards (any changes to the rules will be determined by the instructor). No refunds will be provided.

Notes: Please bring your own materials as listed below. You can ask the class leader, Zhang Wenhsun (wenhsun79@gate.sinica.edu.tw, 2789-5728), for a purchasing list. Recommended items include: pencils, black and white charcoal sticks, soft and hard erasers (may be needed), masking tape, drawing board (8K), paper, pastel sticks, water-soluble colored pencils, watercolor pens, cleaning trays, protective spray, and small sponges (for blending charcoal).

Course Content: The course will guide participants from basic to advanced levels. The curriculum is planned as follows:

1. **Subject Matter:** Six sketches of various animals.
2. **Materials Used:** Five sketches on gray paper and one colored pencil drawing.

Registration Link: <https://forms.gle/4JGvmgRSdLgZbcCR9>

素描班招生簡章敬請廣為宣傳張貼

Alternatively, you can register by phone or email with the class leader, Zhang Wen-hsun (wenhsun79@gate.sinica.edu.tw, 2789-5728). Please provide your name, organization, position, phone number, email address, and a recommended person from our club (if you don't have one, you may leave it blank).

本期題材預覽：



01~02 鹿頭-灰紙素描
(日期：11/14、11/21，學費：\$740)



03~04 水獺-灰紙素描
(日期：11/28、12/5，學費：\$740)



05~06 小貓熊-灰紙素描
(日期：12/12、12/19，學費：\$740)



07~08 斑貓-灰紙素描
(日期：12/26、114/1/2，學費\$740)



09~10 麋鹿-灰紙素描
(日期：1/9、1/16，學費：\$740)



11~12AI 小熊軟糖(圓)_色鉛筆畫
(日期：1/23、2/6，學費\$740)